

Die folgenden Angaben sollten Studierenden die Planung des Studiums erleichtern. Rechtsverbindlich sind allein die jeweiligen Prüfungsordnungen.

Prüfungsmodalitäten

Bis auf Weiteres werden regelmäßig folgende Prüfungen angeboten:

1. *ABWL II* (nur Teil: Investition und Finanzierung): Klausur
2. *Finance & Banking I*: Klausur
3. *Finance A*: Klausur
4. *Empirical Research in Finance - Theory and Practice (A)*: Die Prüfung erfolgt jeweils im Wintersemester in Form einer Gruppenpräsentation und Gruppenhausarbeit. Die bestandene Prüfung ist Vorleistung für die Modulprüfung *Finance A*.
5. *Finance B*: Gruppen-Hausarbeit
6. *Empirical Research in Finance - Theory and Practice (B)*: Die Prüfung erfolgt jeweils im Sommersemester in Form einer Gruppenpräsentation und -hausarbeit. Die bestandene Prüfung ist Vorleistung für die Modulprüfung *Finance B*.

Die Häufigkeit der Prüfungen ist wie folgt:

- Die Prüfungen zu 1., 2. und 3. bieten wir zum Ende des Winter- und zum Ende des Sommersemesters an.
- Die Prüfung zu 5. findet am Ende des Sommersemesters statt. Eine Wiederholungsprüfung wird nur angeboten, wenn dies aufgrund von Nicht-Bestehen erforderlich werden sollte.
- Die Prüfungsvorleistungen 4. und 6. werden nur in dem Semester angeboten, in dem die jeweilige Veranstaltung stattfindet. Das heißt, sie werden nur einmal pro Jahr angeboten.

Die Prüfungstermine zu 1., 2. und 3. werden zentral vom Hochschulprüfungsamt (HPA) geplant und den Studierenden und den Mitarbeitern der Professur zeitgleich bekannt gegeben. Daher bitten wir von Anfragen zu Prüfungsterminen abzusehen; wir kennen diese nicht eher als die Studierenden.

Für das Wintersemester 2021/22 und das Sommersemester 2022 gilt:

1. Im Winter 2021/22 entfällt die Prüfungsvorleistung für das Modul *Finance A*. *Empirical Research in Finance - Theory and Practice (A)* findet nicht statt.
2. Im Sommer 2022 wird das Modul *Finance B* in Form einer Veranstaltung *Empirical Research in Finance - Theory and Practice* angeboten. Die Prüfungsmodalitäten sind noch nicht festgelegt. Eine Fallstudien-Veranstaltung zu *Project Finance* findet im Sommer 2022 nicht statt.

Prof. Dr. Axel F.A. Adam-Müller, July 2021

The following information should facilitate student planning. Only the official examination regulations (*Prüfungsordnungen*) are legally binding.

Assessment modalities

Until further notice, we offer the following assessments:

1. *ABWL II* (only the finance part): written examination
2. *Finance & Banking I*: written examination
3. *Finance A*: written examination
4. *Empirical Research in Finance - Theory and Practice (A)*: The assignment takes place during the winter term and takes the form of a group presentation and group essay. Successfully passing both is a prerequisite for participating in the written examination for *Finance A*.
5. *Finance B*: group essay
6. *Empirical Research in Finance - Theory and Practice (B)*: The assignment takes place during the summer term and takes the form of a group presentation and group essay. Successfully passing both is a prerequisite for participating in the written examination for *Finance B*.

The frequency of these assessments is as follows:

- The examinations on 1., 2. and 3. are offered at the end of the winter term and the end of the summer term.
- The assessment on 5. takes place at the end of the summer term. A resit will only be offered if the student or student group has failed the regular assessment.
- The assessments on 4. and 6. will only be offered in the term in which the teaching takes place. In other words, they are offered only once a year.

The assessment dates on 1., 2. and 3. are set by the University's central examinations office (Hochschulprüfungsamt, HPA). Students and examiners are informed about them at the same time. We therefore ask you to abstain from sending queries on assignment dates. We do not know them before you do.

For the winter term 2021/22 and the summer term 2022, the following holds:

1. For the winter term 2021/22, there is no prerequisite for participation in the written examination for module *Finance A*. *Empirical Research in Finance - Theory and Practice (A)* will not be offered.
2. In the summer term 2022, the module *Finance B* will be offered as *Empirical Research in Finance - Theory and Practice*. Assessment details are not determined yet. The case study course on *Project Finance* will not be offered.